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7 ò møde.  

Fredag den 23. oktober kl. 13. 

Formanden: Medlem af folketinget Gott- 
schalck-Hansen har meddelt mig, at han 
ønsker til forsvarsministeren, at stille føl- 
gende spørgsmål: 

홢Vil ministeren præcisere, hvad han 
mener med sin tilslutning til påstanden 
om, at en væsentlig del af de værne- 
pligtige befalingsmænd er halvsadister?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Medlem af folketinget Ib Thyregod har 
meddelt mig, at han ønsker til boligmini- 
steren at stille følgende spørgsmål: 

홢Vil ministeren oplyse, hvilke skridt 
han agter at tage i anledning af, at det 
bl. a. ved offentliggørelse af årsberetnin- 
gen 1 for Københavns boligkommission 
er oplyst, at den i saneringsloven af 
5. juni 1959 forudsatte sanering af 2.000 
boliger årlig langtfra er' gennemført, og 
at der nu i København er 36.500 sanerings- 
modne lejligheder?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Valg af 1 medlem og 4 stedfortrædere til 
lønningsrådet. 

(Jfr. tidenden sp. 59). 

Valgt blev: Jørgen Peder Hansen til med- 
lem i stedet for fhv. folketingsmand Aage 
Knudsen og Eigil Schytt, Hans Lund, Svend 
Haugaard og Jens Frandsen til stedfortræ- 
dere i stedet for henholdsvis boligminister 
Kaj Andresen og de fhv. folketingsmænd 
Gustav Pedersen, Helge Larsen og Viggo 
Hauch. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 2 medlemmer til hypotekbankens 
bestyrelsé. 

(Jfr. tidenden sp. 134). 

Valgt blev: Albertsen og Thisted Knudsen. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 2 medlemmer og 2 stedfortrædere 
til ankenævnet vedrørende visse landbrugs- 
ejendommes brug og overgang til selveje. 

(Jfr. tidenden sp. 59). 

Valgt blev: Chr. Rasmussen med sted- 
fortræder Teiohert og Søren Andersen med 
stedfortræder Peter Larsen. 

Den næste sag på dagsordenen var: . 

Første behandling af forslag til lov om 
indfødsrets meddelelse m. v. 

(Lovforslaget (nr. 2) findes i tillæg A. 
sp. 1, fremsættelsen i tidenden sp. 50). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovf01'slagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Bladt: Jeg foreslår, at lovforslaget hen- 
vises til indfødsretsudvalget. 

Uden forhandling eller afstemning 
vedtoges dette forslag. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
forhøjelse af hædersgaver. 

(Lovforslaget (nr. 1) findes i tillæg A. 
sp. 47, fremsættelsen i tidenden sp. 48). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 
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